
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   

  

25.08.2022 kl. 17.00 – 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen (TJ), KKFO, medarbejderrepræsentant 
Agnes– Elevrådsrepræsentant 
Salma - Elevrådsrepræsentant 
  
Lotte la Cour Thomsen (LLC), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 
Suppleanter indkaldes ikke til møderne, men er meget 
velkomne. 
 
  

 Afbud:  
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen (TJ), KKFO, medarbejderrepræsentant 
 
 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  LL 

Referat:  
LL tilføjer et punkt til dagsordenen: ”Nyt fra skole og KKFO”.  



Dagsorden godkendes af bestyrelsen.  
 

Punkt 2 30 min. 
B 

Konstituering 
 

Bestyrelsen 

Bestyrelsen skal konstituere sig og vælge en forperson, samt en forældrerepræsentant 
til Forældrerådet i KKFO. 
Når konstitueringen er på plads bliver den nye formand, mødeleder.  
Referat: 
Simon Pedersen vælges af en samlet bestyrelse som froperson.  
Ulla Jon Jørgensen vælges som forældrerepræsentant til forældrerådet.  

 
 
 

Punkt 3 40 min. 
O 

Ny bestyrelse LL 

Kort gennemgang af tilsendte materiale om ”Velkommen i skolebestyrelsen”, samt 
Årshjul og ”skal” opgaver for kommende bestyrelse 

Referat: 
Skoleleder Lotte La Cour gennemgik ”Velkommen til bestyrelsen”. Herunder: 

- Skolebestyrelsens rolle 
- Fastsættelse af principper 
- Godkendelse af budget 
- Ferieplaner 
- Kulturelle begivenheder 
- Udtalelser/høringssvar 
- Udarbejdelse af årsberetning 

 
Der er udarbejdet et årshjul af Københavns kommune. Årshjulet bliver genstand for et 
punkt på kommende bestyrelsesmøde på baggrund af drøftelse med 
skolebestyrelsens forperson.  
 
Der er skærpet tavshedspligt, når man sidder i skolebestyrelsen.  
 
Der skal af den nyvalgte bestyrelse udarbejdes en række principper i løbet af dette 
skoleår.  
 
 

 
 
 

Punkt 4 15 min. 
B 

Møderække for kommende bestyrelses år LL/Bestyrelsen 

Vi skal lægge 7 møder over det næste skoleår. 

Referat: 
Møderække: 

- Torsdag den 29/9 



- Tirsdag den 1/11 
- Tirsdag den 29/11 
- Onsdag den 4/1 
- Tirsdag den 7/3 
- Mandag den 24/4 
- Tirsdag den 13/6 

 
 

Punkt 5 10 min. 
O 

Nyt fra skole og KKFO LL 

 
Referat: 
Der er ansat Jeppe og Sofie, der begge er tilknyttet første årgang.  
Ida fortsætter sit virke på skolen som fast vikar i faste timer.  
Vi havde ansat en ny medarbejder til udskolingen, men vedkommende opsagde sin 
stilling ved skoleårets start.  
Der er ansat en ny medarbejder til udskolingen, og den samlede besætning på de 
berørte klasser meldes snarest ud.  
 
Der skal udarbejdes en skoleplan.  
Personalet har som optakt til skoleåret arbejdet ud fra oplæg med Verdensmål i 
undervisningen.  
Skolen arbejder med co-teaching som indsats i år – særligt i indskolingen. Feedback 
samtaler arbejdes der med som særlig indsats i udskolingen.  
 
Der arbejdes også med skolens traditioner. Dagen i dag har budt på markedsdag.  
Skolen holder fødselsdag i morgen.  
Hele vejlederholdet på skolen er på plads.  
Der er stadig fokus på intern og ekstern kommunikation.  
Skolegården og porten skal forskønnes i dette skoleår.  
Der er lejrskoler for 2. årgang samt 6.-9. årgang i dette skoleår.  
Der skal i år arbejdes videre med den værdiproces, der blev opstartet med personalet i 
sidste skoleår.  
Det forventes, at vi går ud af dette budgetår med et underskud på ca. 500.000 kroner 
grundet kommunale besparelser samt verserende afskedssager.  
 
 
Grundet færre børn er der færre voksne i KKFO. Der blev ansat en ny pædagog før 
ferien.  
Der har netop været pædagogisk tilsyn. Vi afventer rapporten herfra.  
 
Elevrådet brugte meget tid på at få åbnet loungen sidste år. Elevrådet var ligeledes 
optaget af skolens traditioner og galla for niende årgang.  

 
 



Punkt 6 15 min. 
D 

Ideer og ønsker til emner til dagsordenen og 
kommende møder 

LL 

Hvis der ud over årshjulet og ”Skal-opgaverne” er ønsker om drøftelse af principper 
eller overordnede retningslinjer for skolen, der fremadrettet skal flettes ind i årets 
møder. 

Referat: 
Fra sidste år møde med kontaktforældrene var der særligt tre punkter, der fyldte: 

- At skolen ikke længere er international profil. Det er grundet i økonomi.  
- Ugeplaner. Hvordan og hvornår udgives de? 
- Vikar. Hvordan håndteres kortere og længerevarende vikardækning også ift 

ugeplaner mm.  
De to sidste punkter i det ovenstående kunne være genstand for en 
ledelsesfremlæggelse på et bestyrelsesmøde med efterfølgende drøftelse. Det kunne 
også fremlægges for kontaktforældrene.  
 
Øvrige punkter, der kan tages op: 

- Der er stadig flere der tror vi er en international skole. Hvordan håndteres det? 
- Forældreinddragelse herunder også forældre med i undervisningen/skolens 

hverdag  
- Idekatalog til kontaktforældrene 
- Praktik hos forældre 
- Hvordan gøres skolen mere attraktiv? 
- Hvordan går det med forskønnelse af skolegården og hvordan kan man få 

indflydelse på det? 
-  

 
 

Punkt 7 5 min 
D/O 

Evt. LL 

Referat: 
 
Her blev der kort drøftet klassestørrelser, skolens tiltrækningskraft, indskrivninger og 
skoleårets start.  

 
 
 
 
 
 


